



La Place Bell est un lieu de rencontre unique où convergent le sport et la culture. Le complexe sert d'amphithéâtre de 10 000 sièges transformable en salle de spectacle, incluant 46 loges corporatives et une patinoire aux normes de la LNH, de patinoire olympique comptant 2 500 sièges et de patinoire communautaire pouvant accueillir 500 spectateurs.

Tant les amateurs de divertissement que de hockey y trouveront leur compte avec la nouvelle offre culturelle d'Evenko et les parties de hockey du Rocket de Laval, club de la Ligue américaine de hockey et club école du Canadiens de Montréal.

Consultez le calendrier événement: [Calendrier | Place bell](#) incluant Pat'patrouille, Tears for Fears, Ricky Gervais, RuPaul's Drag Race, The Australian Pink Floyd et encore plus..

The Place Bell arena is home to an amphitheatre with an NHL-sized skating rink with a 10,000-seat maximum capacity that includes 46 corporate boxes. The confirmation of this amphitheatre that can be converted offers great flexibility. Place Bell also has an Olympic-sized ice rink with 2500 seats, and a community skating rink with a seated capacity of 500 seats.

Place Bell is home to the Rocket of Laval from the American Hockey League, and farm club of the Montreal Canadiens. The place is also a cultural and musical venue where many concerts and entertainment events are presented by Evenko.

Reference the event calendar; [Calendar | Place Bell](#) including Paw Patrol, Tears for Fears, Ricky Gervais, RuPaul's Drag Race, The Australian Pink Floyd and more...